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W odpowiedzi  na wniosek Państwa Radnych z dnia 12.02.2019r.  w sprawie
koniecznych do podjęcia działań antysmogowych na terenie miasta Kalisza, uprzejmie
informuję,  że  w  pełni  podzielam  pogląd  Państwa  Radnych  co  do  konieczności
zintensyfikowania  starań  zmierzających  do  uzyskania  jak  najlepszego  efektu
w zakresie czystości powietrza w naszym mieście.

Jak  zauważyłem,  temat  ten  jest  znany  od  wielu  lat.  Wskazują  na  to  daty
oficjalnych  dokumentów,  które  były  przyjmowane  przez  poszczególne  organy
administracji  publicznej.  Mimo upływu czasu,  jak dotąd  nie  uzyskano pożądanego
efektu. Powoduje to konieczność podjęcia kolejnych kroków, które w konsekwencji
winny doprowadzić do zmniejszenia zagrożenia dla nas wszystkich.

Państwo Radni przedstawili kilka propozycji dotyczących tego zagadnienia, za
które  bardzo  dziękuję.  Wszystkie  one  są  pożądanymi  aktywnościami  czy  to
samorządu, czy też firm i rozmaitych instytucji,  czy samych mieszkańców naszego
miasta. Większość z nich jednak wiąże się z konkretnymi wydatkami, a o tym należy
rozmawiać w szerszym gronie zainteresowanych osób. Dlatego też, dziękując Państwu
Radnym  za  zainteresowanie  i  inicjatywę  w  omawianej  sprawie  informuję,  iż
poprosiłem  Naczelnika  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska
Urzędu  Miasta  Kalisza  o  przygotowanie  stosownej  informacji  zbiorczej  w  tym
zakresie  i  skierowanie  jej  do  Przewodniczących właściwych Komisji  Rady Miasta
Kalisza z prośbą o zorganizowanie wspólnej debaty poświęconej temu zagadnieniu. 

Jeżeli  Państwo Radni przychylicie się do mojej  propozycji,  to w ten sposób
rozpoczniemy  dyskusję  nad  pożądanymi  zmianami  w  zakresie  ochrony  powietrza
miasta Kalisza.






